

# **Corporate Milestones**

## 企業里程碑

取得平治產品在中國華東地區的獨家經銷權。	Secured sole and exclusive distribution rights for Mercedes-Benz products in Eastern China.	1993
收購高潔有限公司 49% 的股權，其擁有工業用清潔設備在香港、澳門和中國內地的獨家生產和經銷權。	Acquired 49% of Kärcher Limited, holder of exclusive rights to manufacture and distribute industrial cleaning equipment in Hong Kong, Macau and China.	1994
取得卡特彼勒重型機械產品在中國華東地區的經銷權。	Secured distribution rights for Caterpillar products in Eastern China.	1995
取得平治產品在中國華北地區的獨家經銷權。	Secured sole and exclusive distribution rights for Mercedes-Benz products in Northern China.	
與 DaimlerChrysler AG 及東亞銀行有限公司的附屬公司組成合營公司 — DaimlerChrysler Services China Limited 奔馳財務中國有限公司 (原名 debis Financial Services China Limited 奔馳財務中國有限公司)，為香港、澳門及中國內地客戶提供財務和租賃服務。	Entered a joint venture with subsidiaries of DaimlerChrysler AG and The Bank of East Asia Limited to form DaimlerChrysler Services China Limited (formerly debis Financial Services China Limited) for finance and leasing in Hong Kong, Macau and China.	1996
獲得香港聯合交易所證券經紀牌照，並開展股票買賣業務。	Obtained a security brokerage licence and commenced securities trading on The Stock Exchange of Hong Kong.	
收購中華賓士汽車股份有限公司 34.9% 的有關權益，該公司是台灣平治產品的獨家經銷商。	Acquired 34.9% of associate interest in Capital Motors Inc, the sole and exclusive distributor of Mercedes-Benz products in Taiwan.	1997
配售新股 257,286,333 股，集資港幣 15 億 4,400 萬元。	Raised \$1,544,000,000 by way of the issue of 257,286,333 rights shares.	
法定股本由 620,000,000 股增加至 1,200,000,000 普通股，每股面值港幣一元。	Increased the authorised share capital from 620,000,000 shares to 1,200,000,000 ordinary shares of \$1.00 each.	
設立僱員購股權計劃予管理層和員工。	Established an Employee Share Option Scheme for the benefit of management and staff.	
收購韓星自動車株式會社 97% 的股份權益，該公司是韓國平治產品的獨家經銷商。	Acquired 97% equity interest in Han Sung Motor Company Limited, the sole and exclusive distributor of Mercedes-Benz products in Korea.	1998
發行新的認股權證，集資港幣 9,511 萬 6,500 元。	Raised \$95,116,500 by way of a new warrant issue.	2001
與 DaimlerChrysler AG 組成共同控權合資企業，在台灣批發經銷平治、克萊斯勒、吉普車和微型轎車產品。	Entered into a jointly-controlled entity with DaimlerChrysler AG for the wholesale distribution of Mercedes-Benz, Chrysler, Jeep and Smart products in Taiwan.	
法定股本由 1,200,000,000 股增加至 2,000,000,000 普通股，每股面值港幣一元。	Increased the authorised share capital from 1,200,000,000 shares to 2,000,000,000 ordinary shares of \$1.00 each.	